

ការិយាល័យឧត្តមស្នងការអង្គការសហប្រជាជាតិ  
ទទួលបន្ទុកសិទ្ធិមនុស្សប្រចាំកម្ពុជា



និង  
សកលវិទ្យាល័យបញ្ញាសាស្ត្រកម្ពុជា

បទបង្ហាញ

ការវាយបកតាមរយៈប្រព័ន្ធតុលាការ៖ ស៊ី ដី និង  
ការតស៊ូប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងអំពើហិង្សាលើស្ត្រីភេទ

ពាក្យនេះ លោកស្រី ដាម ស៊ីលវីយ៉ា ខាតវ៉ាយត៍ ចៅក្រមនៃអង្គជំនុំជម្រះសាលាដំបូង  
នៃអង្គជំនុំជម្រះវិសាមញ្ញក្នុងតុលាការកម្ពុជា(ECCC) ។

បាបកថា រយៈពេល ៣០ នាទី បន្ទាប់មកមានសំណួរ & ចម្លើយ(ជាភាសាអង់គ្លេស)

នៅថ្ងៃទី១៥ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១១ ចាប់ពីម៉ោង ៦.០០ - ម៉ោង ៧.០០ ល្ងាច

ទីកន្លែង៖ នៅសាលសន្តិសិទ្ធស្រីឌីម នៃសកលវិទ្យាល័យបញ្ញាសាស្ត្រកម្ពុជា(លេខ១៨៤ មហាវិថីនរោត្តម)

រៀបចំទទួលដោយមហាវិទ្យាល័យនីតិសាស្ត្រ និង កិច្ចការសាធារណៈ និង កម្មវិធីសេវាកម្មច្បាប់  
នៃសកលវិទ្យាល័យបញ្ញាសាស្ត្រកម្ពុជា។



ចៅក្រម ដាម ស៊ីលវីយ៉ា ខាតវ៉ាយត៍ បានទទួលបរិញ្ញាប័ត្រច្បាប់ពីសកលវិទ្យាល័យអូតាហ្គោ ក្នុងឆ្នាំ១៩៦៧។ បន្ទាប់ពីបានបំរើការងាររយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំក្នុងវិស័យឯកជនមក លោកស្រីបានចាប់ផ្តើមមុខអាជីពជា ចៅក្រម ដែលបានឡើងឋានៈដល់កំរិតខ្ពស់បំផុតក្នុងការតែងតាំងជាស្ត្រីទីមួយក្នុងប្រទេសនូវវែលហ្សេឡង់ ក្នុងតុលាការជាន់ខ្ពស់។ នៅឆាកអន្តរជាតិ លោកស្រី ដាម ស៊ីលវីយ៉ា គឺជាសមាជិកមួយរូបនៃគណៈកម្មាធិការ អ.ស.ប ឃ្លាំមើលការអនុវត្តន៍អនុសញ្ញា អ.ស.ប ស្តីពីការបំបាត់រាល់ទម្រង់នៃការរើសអើងប្រឆាំងនឹងស្ត្រី ភេទ។ លោកស្រីបានទទួលរងជាស្ត្រីរងគ្រោះខាងសណ្តាប់ធ្នាប់របស់ចក្រភពអង់គ្លេសក្នុងឆ្នាំ១៩៨៩ និងជា ប្រធាននៃសណ្តាប់ធ្នាប់នៃប្រទេសនូវវែលហ្សេឡង់ក្នុងឆ្នាំ២០០១។ បច្ចុប្បន្នលោកស្រីបំរើការងារជាចៅក្រមនៃ អង្គជំនុំជម្រះសាលាដំបូង នៃអង្គជំនុំជម្រះវិសាមញ្ញក្នុងតុលាការកម្ពុជា(ECCC) ។

**បើកចំហសម្រាប់សាធារណៈទាំងអស់! អញ្ជើញអ្នករាល់គ្នាចូលរួម**

ស្តាប់បាបកថាស្តីអំពីប្រព័ន្ធយុត្តិធម៌អន្តរជាតិ និង សិទ្ធិមនុស្ស បាបកថាស្តីអំពីប្រព័ន្ធយុត្តិធម៌អន្តរជាតិ និងសិទ្ធិមនុស្សគឺជាឈុតនៃបាបកថា ដែលបានសហការរៀបចំដោយការិយាល័យឧត្តមស្នងការអង្គការសហប្រជាជាតិទទួលបន្ទុកសិទ្ធិមនុស្ស - ការិយាល័យប្រចាំកម្ពុជា និង មហាវិទ្យាល័យនីតិសាស្ត្រ និងកិច្ចការសាធារណៈ នៃសកលវិទ្យាល័យបញ្ញាសាស្ត្រកម្ពុជា។ ឈុតនៃបាបកថានេះ ត្រូវបានរៀបចំឡើងក្នុងគោល បំណងដកស្រង់បទពិសោធន៍ការងាររបស់បុគ្គលិកបំរើការងារនៅអង្គជំនុំជម្រះវិសាមញ្ញក្នុងតុលាការកម្ពុជា(ECCC) ដើម្បីលើកកម្ពស់ការពិភាក្សាទូលំ ទូលាយជាសាធារណៈអំពីប្រព័ន្ធយុត្តិធម៌អន្តរជាតិសហសម័យ និងបញ្ហាសិទ្ធិមនុស្ស។ បាបកថាលើកទីមួយ ត្រូវបានធ្វើដោយលោកAndrew Cayley នៅថ្ងៃទី៣០ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១១ ហើយបាបកថាលើកទីពីរ ត្រូវបានធ្វើដោយលោកជំទាវ ឈាវ នៅថ្ងៃទី១៩ ខែសីហា ឆ្នាំ២០១១។ ព័ត៌មានសំខាន់ៗអំពីបាបកថាទាំងនេះ នឹងត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយជាសាធារណៈ បន្ទាប់ពីការបិទបញ្ចប់ទាំងស្រុងនៃឈុតបាបកថានេះ។